
 
 

 

Parkering & Opbevaring

Igen et opråb om ikke at parkere 
trailere, både, campingvogne 
permanent på rabatten ved hver 
parcel. Dette område tilhører  
Grundejerforeningen og er primært til 
gæsteparkering. Der er 2 parkeringer til 
hver parcel og disse skal benyttes 
fremfor rabatten/græsset. Husk vores 
område er kendt for at være pænt og 
fremstå skarpt.
Fælles græsarealer er ikke til at 
parkere på,

Indkørsler
Husk at ved ændringer i indkørsler

skal dette foregå således at 

områdets udseende bibeholdes og 

ikke forandres og gældende regler 

skal overholdes. Kontakt bestyrelsen 
ved evt. ændringer inden arbejdet 
påbegyndes.

 Veje i Hyrdehøj 

P å Generalforsamlingen i April blev 
det besluttet at Bestyrelsen skulle 
undersøge udskiftning af 
belægningen på Højdyssevej. Dette 
samt en 10 års plan er ved at blive 
skabt. Vi forventer at arbejdet 
påbegyndes marts/april 2024
Vi udskifter løbende gadelys til LED og 
er opmærksomme på de nogle 
gange er tændt i dagtimerne. Vi 
arbejder på sagen.

På generalforsamlingen blev det 
besluttet er fjerne ensretningen på 
Gadestokken. Vi har modtaget en 
forhånds godkendelse, men skal 
have det endelige svar fra Politiet.
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Nye beboere i Hyrdehøj
Der er kommet nye beboere på 
Tretøndevej, Højdyssevej samt 
Fjortenskæppevej i 2023. Vi byder jer 
alle velkommen og ser frem til at se jer i 
området. 

MIT HUS
Parcelhusejernes landsforening skulle 
nu være opdateret, så alle gerne skulle 
modtage et eksemplar i deres 
postkasse. Skulle dette ikke være 
tilfældet lad os endelig høre.

Gadestokken

Bestyrelsen ønsker alle en Glædelig jul og Godt Nytår 2024



Vejfonden
På generalforsamlingen blev det vedtaget at 
kontingentet til Vejfonden skulle stige fra 1.500 kr. 
årligt til 3.000 kr. årligt. Vi håber alle har modtaget 
opkrævningen. Er der spørgsmål vedr. betaling 
kan dette stilles til Henrik kasserer@gfhyrdehoj.dk

Diverse orientering 

Vi har bedt Roskilde Kommune om at få målt 
hastigheden på Bygaden, i den forbindelse har der 
været opsat fartmåler i efteråret. Så snart vi har hørt 
fra kommunen om resultatet skal vi nok orienterer jer.

Sommerfest
Vi håber på at der er et par friske beboere der vil 
melde sig som nyt festudvalg, så vi igen kan afholde 
et par gode arrangementer. Husk på at bestyrelses 
arbejdet samt festudvalget er frivilligt og afhængigt 
at vi alle gør en indsats.  Kan varmt anbefales… Send 
en mail til formand@gfhyrdehoj.dk, hvis I ønsker at 
være en del af dette. 

Hjemmeside
Rebecca har været så rar at hjælpe med vores 
hjemmeside, den kører i begrænset omfang. Kontakt 
bestyrelsen hvis der er spørgsmål. Vi vil så gerne 
hjælpe :-)

Generalforsamling 2024
Vi har fundet en ny dato i april 2024 for afholdelse af 
Generalforsamling i Grundejerforeningen, datoen vil 

blive d. 10. april 2024

Er der spørgsmål til bestyrelsen kan disse sendes til 

formand@hyrdehoj.dk
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